
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŐLÉSÉNEK 

GAZDASÁGI ÉS MEZİGAZDASÁGI BIZOTTSÁGA 
 
Iktatószám: III.73-3/2010. 
 

 
J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2010. február 10-én 15 óra 25 perckor a Polgármesteri 
Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott rendkívüli ülésérıl. 
 
 
Jelen van:     Kıvári László elnök, Máté Péter, Dr. Balás Ákos,  
     Horváth Jánosné, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Távolmaradt:    Dr. Hadházy Ákos, Csernus Péter, Ilosfai Gábor, Koller 
     Attila bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Szegedi Emerencia mőszaki ellenır, 
     Märcz László beruházási ügyintézı, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 

 
   
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az ülést 15 óra 25 perckor megnyitja.  
 
Máté Péter: A járdák síkosság mentesítésével kapcsolatban lenne kérdése az „egyebek” közt. 
 
Az elnök az elhangzott kiegészítéssel együtt szavazásra teszi fel a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
 

 
NAPIREND 

 
1./ napirendi pont 
Javaslat bölcsıdék és közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztését célzó 
pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Szegedi Emerencia mőszaki ellenır 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Egyebek 
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1./ napirendi pont 
Javaslat bölcsıdék és közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztését célzó 
pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Szegedi Emerencia mőszaki ellenır 
 
Kıvári László: Az ülést megelızı helyszíni bejárások alapján a Kadarka utcai óvoda 
infrastruktúra fejlesztését támogatja és javasolja, hogy erre nyújtson be pályázatot az 
önkormányzat. A Garay iskola öltözıinek felújítása kapcsán meg kell vizsgálni egyéb, 
sportcélú, vagy regionális szintő pályázati lehetıségeket. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a Garay iskola esetében a karbantartó brigád végezze el a 
szükséges munkákat. 
 
Kıvári László: A Gyermeklánc Óvoda esetében minél hamarabb döntést kell hozni az 
üzemen kívüli konyha további hasznosítása kérdésében. A konyha átalakításával ki lehetne 
alakítani egy megfelelı mérető tornaszobát is. 
 
Dr. Balás Ákos: Mőanyag ablakok kerülnek beépítésre a Kadarka óvodában? 
 
Szegedi Emerencia: Igen. Az utóbbi felújítások tapasztalatai azt mutatják, hogy 
kedvezıbbek, mint a fa nyílászárók. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy az elhangzott kiegészítésekkel fogadja el a bizottság a 
határozati javaslatot. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

31/2010. (II.10.) GMB határozat 
Pályázat benyújtása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
21/2010. (II.4.) szekszárdi öh. számú határozatban kapott 
felhatalmazás alapján a 2. sz. Óvoda és Bölcsıde Kadarka 
utcai tagintézménye infrastrukturális fejlesztését támogatja 
és javasolja pályázat benyújtását. A Bizottság a projekt 
megvalósításához szükséges 3.980.000.- Ft összegő önerıt a 
2010. évi költségvetési rendelet terhére biztosítja. 

2. A Bizottság a Garay János Általános Iskola Zrínyi utcai 
intézményének infrastrukturális fejlesztése érdekében kéri a 
Polgármesteri Hivatalt, hogy figyelje a más célú (pl. sport, 
régiós) pályázati lehetıségeket. 

3. A Bizottság kéri a Garay János Általános Iskola 
karbantartásáért felelıs Vagyonkezelı Kft-t, hogy a 
szükséges karbantartási munkákat végezze el. 
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Határidı: 1. pont tekintetében: 2010. február 15. 
       2-3. pont tekintetében: folyamatos 
Felelıs:  
1-2. pont tekintetében: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
3. pont tekintetében: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. 
ügyvezetıje 

 
2./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Máté Péter: Nagyon zavaró, hogy sok magánépület elıtt nincs letakarítva a járda, példaként 
említi a RÉV Munkácsy utcai épülete elıtti szakaszt. Nem tudja, hogy a közterület-felügyelık 
milyen intézkedéseket tesznek ez ellen. 
 
Varga András: A közterület-felügyelet munkatársainak elmondása szerint elsı körben 
figyelmeztetéssel élnek és csak annak sikertelensége esetén bírságolnak vagy tesznek 
feljelentést. Elmondásuk szerint csak a tegnapi nap 40 db figyelmeztetést adtak ki ilyen okok 
miatt. 
 
Kıvári László: A Gárdi Bútorbolt melletti üres telek elıtt is síkos a járda, többen panaszolták, 
hogy elestek. Kéri, hogy a következı ülésen a közterület-felügyelet számoljon be arról, hogy 
milyen intézkedéseket tesznek a járdák síkosság mentesítése kapcsán. 
 
Dr. Balás Ákos: Ha már itt lesznek a közterület-felügyelık, akkor tájékoztassák a bizottságot 
arról, miként tervezik a településırök foglalkoztatását. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

32/2010. (II.10.) GMB határozat 
Közterület-felügyelet beszámolója 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága felkéri a Közterület-
felügyelet vezetıjét, hogy a következı bizottsági ülésen 
számoljon be a járdák hó- és síkosság mentesítése kapcsán tett 
intézkedésekrıl, valamint a településırök foglalkoztatására 
vonatkozó elképzelésekrıl. 
 
Határidı: 2010. február 17. 
Felelıs: Csonka László vezetı közterület-felügyelı 

 
Dr. Balás Ákos: Javasolja, hogy a következı ülésre hívják meg a Vagyonkezelı Kft. 
ügyvezetıjét. Szeretné, ha beszámolna a parkolókban lévı hó eltakarításáról. 
 
Máté Péter: Több probléma is felmerült a közvilágítással kapcsolatban. Tegnap csak 6 órakor 
kapcsolták be a közvilágítást és a Munkácsy utcában már napok óta nem világít 3 lámpa. 
Hogyan áll a Rózsa Kollégiumban kialakított orvosi rendelı ügye? 
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Szegedi Emerencia: A mőszaki átadás megtörtént, azonban a használatbavételi engedély 
kiadása csúszott, mivel a Tőzoltóságnak voltak kifogásai a menekülı útvonallal kapcsolatban. 
Az átköltözéssel megvárják a havazások elmúltát. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıjét kérdezzék meg a Kadarka ltp-i 
orvosi rendelı értékesítésének állásáról is.  
 
Kıvári László: Tájékoztatja a bizottságot a március 12-13-i Vrsac-i út elıkészületeirıl. 
 
 
A bizottság elnöke további napirendi pont nem lévén a nyilvános ülést 16 órakor berekeszti.  

 
 

k . m . f.  
             

 Kıvári László 
                                      GMB elnök 
          
 
 
Készítette: 
    Varga András     
                       jegyzıkönyvvezetı   

 
 
 
 
Ellenjegyezte: 

Amreinné dr. Gál Klaudia 
             aljegyzı 


